



Art.Nr. 2815709
2815712
2815800
2815813

burner

GLADIATORS®

gladiators` bats

DEUTSCH

Spielregeln: Burner Bat Fight

Es wird 1 gegen 1 gekämpft, jeder Treffer innerhalb der Zonen Rumpf, Arme und Beine ergibt einen Punkt. Die Schläge dürfen geblockt werden, aber man darf auch ausweichen. Nach jedem Treffer wird der Kampf gestoppt. Die Bats werden gekreuzt, ehe die nächste Runde beginnt.

Wichtig

- ▶ Schläge auf Kopf und Weichteile sind absolut tabu.
- ▶ Burner Bats dürfen nur unter Aufsicht von erwachsenen Personen benutzt werden.
- ▶ Die Verwendung der Burner Bats erfolgt auf eigenes Risiko. Die Burner Motion AG lehnt jegliche Haftung für Schäden an Personen, Materialien oder Infrastruktur ab.

Mehr Infos

- ▶ www.burnermotion.ch



burner

GLADIATORS®

gladiators` bats

ENGLISH

Basic Rules: Burner Bat Fight

You fight 1 against 1. Target zones are the body, both arms and both legs. Every hit inside those zones rises your score. Hits can be blocked, but you can also just evade. After every strike the fight is stopped. Both players touch each others bats before the next round starts.

Important

- ▶ Hits on head or crotch are strictly forbidden.
- ▶ Burner Bats are only allowed to be used under supervision of an adult person.
- ▶ The user uses the burner bats at his or her own risk. Burner Motion AG refuses all liabilities for damages on persons, materials or infrastructure due to the use of the burner bats.

More information

- ▶ www.burnermotion.ch